



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

5 天 4 夜真愛台灣清境民宿農場 5DAY 4NIGHT TAIWAN TOUR

DAY 01 KUALA LUMPUR / TAIPEI

Depart by flight to the Taiwan Taoyuan International Airport. Upon Arrival, transfer to hotel check in.

DAY 02 TAIPEI / MIAOLI / NANTOU (B/D)

After breakfast, transfer to **Great Lakes Winery Strawberry and Strawberry Museum** (pick strawberries at their own expense) to experience the joy of the orchard ecosystem, membership close to nature. Then go to **chingjing** and **green grassland**.

DAY 03 NANTOU (B/D)

After breakfast, Transfer to **Soon Moon Lake**(lake car) , the terrain yard, all to Guanghua Island Lake is bounded on the north, such as may be south moon, hence the name "Sun Moon Lake." In the lake road, there is a palace-style building, the door has a pair of red giant lion hold ball of fire echoed here for the **Man Mo Temple**, dedicated to Confucius because of Yue Fei and Guan Yu is named. Transfer to visit **Peacock Garden**. Along the way, went home to visit **Taiwan's gross princes**. Then go to **Mountain Pine Town** and **Monster Village** (own expense try nettle bread). Arrived fairy tale forest farms to experience farm life close to nature.

DAY 04 NANTOU / TAIPEI (B/L)

After breakfast, visit to **Chiang Kai-shek Memorial Hall** (Taiwan Democracy Memorial Hall), building the full beauty tips with Chinese characteristics, impressive. Later, after passing through the **presidential palace** to the impressive **Martyrs**, which honors the heroic drive for the country to donate the memorial tablets of martyrs, you can also work with the armed guards standing in front of co-Tong Memorial. After, go to **Taipei 101** (89F viewing at their own expense), the tallest building in Taiwan, including all kinds of shops, you can enjoy the visit and purchase your favorite products. Then visit to Japan and the fruit of **creative cultural centers** (up to people actually trying to play at their own expense or DIY) and the health of AIDS and the **Church Health Center**. Then Visit **Discovery Center** of Taipei and **pineapple cake stores**. Then drive to the famous **Shihlin night market**, at their own expense authentic taste of Taiwan's famous food.

DAY 05 TAIPEI / KUALA LUMPUR (B)

After breakfast, transfer to International Airport flight back to home.

第一天 吉隆坡 / 台北

搭乘豪华客机飞往美丽宝岛台湾桃园中正国际机场，抵达后送往酒店入住。

第二天 台北 / 苗栗 / 南投 (早/晚餐)

早餐后，前往**大湖草莓酒庄**和**草莓文化馆**(採草莓自費)体验果园生态之乐，籍以接近大自然。接着前往**清境**和**青青草原**。晚间体验民宿。

第三天 南投 (早/晚餐)

早餐后，前往**日月潭**(車上環湖)，其地形依山傍水，全潭以光華島為界，北面如日，可南面如月，故名"日月潭"。在環湖公路上，有一棟宮廷式的建築物，門口有一對火紅色巨型獅子抱球呼應，此處為**文武廟**，因供奉孔子，岳飞及关羽而得名。随后，游览参观，**孔雀园**。沿途，前往**台湾毛王爷之家**参观。接着前往**明山松林町**和**妖怪村**(自費嘗試咬人貓麵包)。抵达童话森林农场，体验农场生活，亲近大自然。

第四天 南投 / 台北 (早/午餐)

早餐后，参观纪念蒋故总统中正先生的**中正纪念堂**(台湾民主纪念馆)，建筑充分提示中国特色之美，气势雄伟。之后，途经**總統府**后往气势雄伟的**忠烈祠**，里面供奉着为国捐躯之英勇烈士的牌位，您也可以与屹立于门口守卫之三军合形纪念。之后，前往台北**101大楼**(89F觀景自費)，此为台湾最高建筑物，其中各式商店林立，可尽情参观选购您所喜爱的商品。接着参观日本和菓子**创意文化馆**(達人實演或自費嘗試DIY)和**滋和堂健康養生中心**。过后前往**台北探索館**和**鳳梨酥專賣店**。之后，驱车前往著名的**士林夜市**，可自费品尝台湾著名的地道美食。

第五天 台北 - 吉隆坡 (早餐)

早餐后，前往桃园中正机场搭乘豪华客机飞返吉隆坡。



备注：行程秩序如有更改，均以当地接待单位安排为准

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement